



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA
KADA(M)S26/2018

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berkelayakan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang **220801 (Kawalan Keselamatan)** bagi menyertai sebut harga berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARIKH TAKLIMAT DAN LAWATAN PREMIS	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
'PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN TANPA SENJATA API DI PREMIS-PREMIS LEMBAGA KEMAJUAN PERTANIAN KEMUBU (KADA) <u>ZON 'F', KAWASAN:</u> i. PEJABAT KADA JAJAHAN KOTA BHARU UTARA (KBU). ii. BENGKEL INKUBATOR PRODUK SEJUK BEKU KADA.	27/06/2018 (Rabu) Jam : 08.30 pagi Di Bilik Mesyuarat Penyelarasan, Ibu Pejabat KADA, Jalan Dato' Lundang, Kota Bharu, Kelantan. • Kehadiran taklimat dan lawatan ke premis adalah diwajibkan.	Mulai 28/06/2018 Hingga 02/07/2018 Di Bahagian Pengurusan, Ibu Pejabat KADA, Jalan Dato' Lundang, Kota Bharu, Kelantan. Harga Dokumen Tawaran RM20.00	09/07/2018 (Isnin) Jam: 12.00 Tengah Hari Tawaran yang lewat diterima tidak akan dilayan.

- Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada pembekal yang sah atau yang mempunyai surat Wakil Kuasa sahaja dan yang telah menghadiri taklimat. SIJIL ASAL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang, SIJIL TARAF BUMIPUTRA (jika bertaraf Bumiputra), Lesen Kementerian Dalam Negeri (KDN) dan Sijil/Perakuan berkaitan hendaklah dibawa dan menyerahkan satu salinan sijil-sijil berkenaan semasa menghadiri taklimat kepada Urus Setia. Hanya dua (2) orang dibenarkan hadir bagi mewakili satu syarikat.
- Tawaran yang lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Sebut Harga **KADA(M)S26/2018** dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di **Cawangan Kewangan, Bahagian Pengurusan, Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu, Kelantan.**

(WAN AHMAD BIN JUSOH)

Pengarah Bahagian Pengurusan
 b.p: Pengurus Besar
 Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu
 Kelantan.

Bertarikh : 21/06/2018
 s.harga kada(m)s26/18 zon. F...WAJ/rosdi..